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ORDRE DEL DIA: 

 
 

1. Lectura i aprovació de l’acta anterior 
2. Persona triada per a la comissió del Consell Consultiu de la Gent Gran 
3. Activitat piscina La Blava 
4. Cloenda de tallers: manualitats, gimnàstica i espais lúdics. 
5. Subvencions 2017 
6. Valoració 28a Setmana de la Gent Gran 
7. Altres temes d’interès 
8. Torn obert de paraules 

 
 

1. Lectura i aprovació de l’acta anterior 
 
El sr. Moliner comenta que havia errors sobre els càrrecs a l’acta anterior   
 
 
2. Persona triada per a la comissió del Consell Consultiu de la Gent Gran 
 
S’ha proposat al sr. Angel, membre de la gent gran del Casal de La Guàrdia si  
vol formar part del Consell Consultiu de la Gent Gran. 
 
El sr. Diego Lopez  comenta que el sr. Angel s’hauria de presentar, ja que hi ha 
poca gent que sàpiga qui és, el sr. Moliner també incideix en que vingui i es 
presenti. 
 
El sr. Cases diu que costa molt trobar a una persona per ostentar aquest 
càrrec. 
 
 
3. Activitat piscina La Blava 

 
La sra Patro comenta que l’any passat va anar molt poca gent a aquesta 
activitat. 
 
El sr. Cases  diu que molta gent no es va assabentar de l’activitat, sinó hagués 
anat més. 
 
El sr. Chafer exposa que no fa falta fustigar-se per l’absència de participants a 
l’activitat  i afegeix que costa molt motivar a la gent gran. 
 
El sr. García comenta que segons el seu parer, hi han masses Casals i afegeix 
que falta unió entre ells. 
 
 
  
 
 



 
 
 
 
 
 
4. Cloenda de tallers: manualitats, gimnàstica i espais lúdics. 
 
La sra Manoli de la Cruz fa una explicació sobre els espais lúdics, les 
manualitats i  la gimnàstica dels Casals. 
 
El sr. Cases diu que s’haurien d’estimular més les manualitats. 
 
 
5. Subvencions 2017 

 
El sr. Bartomeu comenta que les subvencions per a la gent gran passaran per 
Junta de Govern, durant el mes de juny, segueix informant sobre el contracte 
que s’està fent des de la regidoria de Gent Gran de manualitats, programa de la 
salut i dinamització dels Casals i pregunta que la regidoria seguirà oferint tres 
hores a cada Casal de les activitats de manualitats i programa de salut  
 
Els Casals faran setmanalment dels mesos d’octubre a juny 2 hores de 
manualitats i 1 de gimnàstica , excepte el Casal de gent gran de La Guàrdia 
que sol·licita fer 1 hora de manualitats i 2 de gimnàstica i el Casal de la gent 
gran de Sant Antoni que sol·licita realitzar 3 hores de manualitats setmanals i 
cap de gimnàstica. 
 
 
6. Valoració 28a Setmana de la Gent Gran 

 
El sr. Cases comenta que quan van entrar al cinema estava a les fosques, que 
va mancar aigua a la caminada i que la paella va estar molt bé 
 
El sr. Moliner diu que l’entrada al cinema va ser terrible, i que hi han dificultats 
per accedir-hi als cinemes. 
 
La sra. Acullo comenta que s’haurien de posar tres o quatre voluntaris per 
acompanyar als assistents del cinema   
 
El sr. Moliner diu que va faltar informació de la Setmana de la Gent Gran. 
 
 
7. Altres temes d’interès 

 
El sr. Moliner diu que fora bo que la gent gran es connectessin a internet per 
saber el seu historial mèdic, també comenta que es va adreçar al CAP i es 
podrien programar xerrades sobre la salut. 
 
El sr. Cases comenta que al CAP tenen un programa pilot sobre salut que 
encara està molt verd, però que pot ser molt interessant. 
 
La sra. Acullo exposa que seria important que al menys la gent gran, sabessin 
sol·licitar hora de visita. 
 
 



 
 
 
El sr. Moliner insisteix en que és molt important saber les coses bàsiques i que 
els més avançats facin de monitors de la resta de companys. 
 
Sobre l’esdeveniment que consistia en cuinar unes molles que va organitzar la 
gent gran del Casal de La Guàrdia la sra. Patro comenta que no hi havia 
farmaciola i que li van comentar des de el departament de Participació que 
agafés una capsa de sabates, i poses medicaments.  
 
El sr. Chafer diu que els edificis municipals haurien de tenir farmacioles  
 
Comenta que el departament encarregat de gestionar la memòria d’activitats 
extraordinàries va posar molts impediments per la realització de l’esdeveniment 
de les molles i no va haver representació institucional. 
 
 
 
S’aixeca la sessió a les 11.45 hores 
 
 
La propera reunió serà el 27 de juny a les 10 hores a Can Comamala. 


